
Käsmu külaselts MTÜ 15.05.2022 üldkoosoleku protokoll.

Koosoleku juhataja: Eduard Vainu
Koosoleku protokollija: Eduard Vainu
Osales: 34 liiget

1. Päevakorra kinnitamine
a. Majandusaasta aruanne
b. Külaseltsi juhatuse valmine
c. Muud küsimused

2. Majandusaasta aruanne
a. Virge Ong: Annan ülevaate tulude ja kulude poolelt. Majandusaasta aruanne

on ka ringlemas rahva seas. Me lõime kunagi külaseltsi liikmete listi, täna on
ses listis enam inimesi, kui vaid külaseltsilised, seega sinna ei saa
majandusaasta aruannet jagada, ei ole privaatne.

b. Liikmemaksusid laekus 1500€, selle hulgas on ka külaseltsile lisaraha
maksnud isikud.

c. Annetusi on laekunud enim Heiti Häälelt, kuid paljud on panustanud oma
vahendeid, suur tänu!

d. Rahvamaja renditulu -  hoolimata COVID pandeemiast, said paljud tegevused
siiski peetud.

e. Talgute raames sai muulile korralik trepp, annetusena.
f. Mänguväljak on hooldatud.
g. Märkusena, bussipeatuse WC’s ei ole elektrit, või pigem on ühenduses

tänavavalgusega, seega päeval elektrit ei ole. Ehk annab midagi ette võtta
selle osas?

h. Tulusid kokku ca 17 000€
i. 2021 aastal, sai Käsmu külaselts ametlikult maaomanikuks, bussiparkla

kuulub nüüd külaseltsile.
j. Samuti sai külaselts tulu Eve Kase raamatu “Käsmu inimesed 2” müügist.

3. Me kuulume ikka MTÜ Kodukant liige, et osaleda tugevamalt koosloomes. Uue
meetme rahastuse projektipõhi on töös, 2023 avanevad uued meetmed ning see
avab võimaluse remontida rahvamaja koridor ja veranda.

4. Õhksoojuspumbad said hooldatud, mille käigus selgus, et pumbad olid valesti
kasutatud, mistõttu vahetati nende sisud välja. Õueseadmed olid vigased ja tegid
lärmi, kulu oli ca 700€.
Kaks õhksoojuspumpa ei toida kogu saali ära, vaja on kahte lisapumpa. See läheb
maksma ca 7000€, sügisel tuleks see investeering ette võtta, suvel kogume selleks
raha. Haljala vald on ka valmis toetama. Laepealne on soojustatud vanaviisi ning ei
ole efektiivne. Õhksoojuspumbad kuivatavad rahvamaja ning seetõttu on tekkinud
lakke ning ustele pragusid, me hetkel ei tea, mis on parim lahendus kütteprobleemile.
Lisaks on vaja teha elektritöid, et toita uut pumpa.

a. Reet Hääl - võtame metoodilise lähenemise, ehk ei ole mõtet liigselt kütta



b. Priit Maanurm - esmalt tuleks lae tehniline seisukord üle vaadata, äkki saame
soojakadu osavamalt vältida. Priit Maanurm võtab selle teema enda vedada.

5. Majandusaasta aruanne on kinnitatud hääletamise teel, koosolek otsustas
majandusaasta aruanne kinnitada ühehäälselt.

6. Liikmete välja arvamine, meil on palju liikmeid, kes ei maksa osalustasu ja ei löö
kaasa. Virge Ong teeb ettepaneku säästa meid võlgnike tagaajamisest, sest igal
liikmel võiks olla huvi oma liikmemaksude osas. Näiteks arvata seltsist välja isikud,
kes ei ole kolm aastat liikmemaksu maksnud.

7. Külaseltsi koosolek otsustas ükshäälselt, ert arvata väja liikmed kes ei ole kaks
aastat liikmemakse maksnud ning ei võta aktiivselt osa küla seltsielust.

8. Meil on kaks väljaastumise avaldust, Liina Altroff ja Liisa Sinimäe.

9. Heiti Hääl - Külaselts võiks hakata teenima bussiparkla rentimise pealt, oleks vaja
leida mingid noored, kes väljastaks trahvikviitungeid.

a. Reet Hääl, kontrollisin saame ka kasutada alaealisi trahvimiseks.

10. Millal tuleb kanalisatsioon, kas vald on midagi teinud selle arendamiseks?
a. Vald ei ole saanud rahastust ÜVK arendamiseks. Mis on valla edasised

plaanid seoses ÜVK rajamisega Käsmus ei ole selge.
b. Esitame koosoleku protokolli Haljala vallavalitusele kommenteerimiseks.

11. Juhatuse valimine
a. Külavanem tänab Mari-Liis Vohlit ja Virge Ongi aastatepikkuse ja tohutu töö

eest.
b. Otsustatakse valida uus külaseltsi juhatus järgmises koosseisus:

i. Eduard Vainu
ii. Reet Hääl
iii. Kalev Kase
iv. Aleksander Tiidemann
v. Mari Vihuri

12. Koosoleku juhataja kuulutab koosleku lõppenuks


